

PUBLIC NOTICE & OPEN HOUSE NOTIFICATION DU PUBLIC & RENCONTRE D'INFORMATION

PROPOSED ROGERS 38 METER WIRELESS TELECOMMUNICATIONS MONOPOLE TOWER INSTALLATION

The proposed installation is composed of a 38-meter monopole telecommunication tower inclusive of antenna equipment.

Location: 48W 100N Raymond, AB T0K 2S0 (see map)

LINC: 0019 051 176

Objective: To improve wireless coverage to your community and to meet rising demands for wireless services.

Details: An equipment shelter will also be installed at the base of the proposed tower and the entire site will be surrounded by a security fence with a locked gated access point.

The public is invited to provide written comments by end of business day on **December 2nd, 2023**, to the contact information shown. Please include a return address.

PUBLIC OPEN HOUSE / RENCONTRE D'INFORMATION

Date:

November 14 / 14 novembre

Time / Heure :

7 :00pm – 9 :00 pm

(arriver à tout moment)

(drop in anytime)

Location / lieu:

Raymond and District Seniors Club

55E 100N, Raymond, AB



EMPLACEMENT PROPOSÉ PAR ROGERS POUR L'IMPLANTATION D'UNE TOUR MONÔPOLE D'ENVIRON 38 MÈTRES DE HAUTEUR

Le site de télécommunication proposé sera composé d'une tour de type monopôle d'une élévation hors-tout d'environ 38 mètres incluant les antennes.

Lieu : 48W 100N Raymond, AB T0K 2S0 (voir la carte)

LINC: 0019 051 176

Objectif : Améliorer la couverture cellulaire dans votre et ainsi répondre à la demande sans cesse croissante pour les services sans fil.

Détails : Un cabinet d'équipements sera aussi aménagé à la base de la tour et l'ensemble du site sera ceinturé d'une clôture de sécurité et d'une entrée verrouillée.

Les citoyens sont invités à faire part de leurs commentaires, avant la fermeture des bureaux de Rogers le **2 décembre, 2023**, soit à l'adresse indiquée (avec une adresse de retour).

Rogers Communications Inc.

c/o Cypress Land Services:

Kristina Bell

1051 – 409 Granville Street, Vancouver, BC

V6C 1T2

PublicConsultation@cypresslandservices.com

W8114 - Raymond

Town of Raymond:

Mark Boltezar

markboltezar@raymond.ca

403-752-3322

